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X połączone posiedzenie komisji Rady Gminy w Chybiu: 

Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu 

 

Protokół nr 10/24 

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2024 r. o godz. 15:08, a zakończono o godz. 20:10 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Cieszyńska 2, 43-520 Chybie. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik(nieobecność usprawiedliwiona) 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk 

9. Jan Szczypka 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek 

13. Kazimierz Żerdka 

 
Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

 

Obradom przewodniczył Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu. Przewodniczący 

powitał radnych oraz gości zebranych na komisji, stwierdził kworum, a także poddał pod 

głosowanie trzy wnioski w sprawie zmiany porządku obrad: 

  
Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany treści pkt 4 ppkt 2) na: "Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Chybie  

do Programu Gmina Przyjazna Seniorom- Ogólnopolska Karta Seniora". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Zdjęcia z porządku obrad pkt 4 ppkt 4): "Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

  
Głosowano wniosek w sprawie: 

Zdjęcia z porządku obrad pkt 4 ppkt 5): „Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na rok 2024". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ponadto Artur Śmieja zmienił kolejność omawiania punktów  

dot. WPF oraz uchwały budżetowej na 2025 r. 

 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z IX połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki  oraz Komisji Budżetu. 

3. Zapoznanie się z: 

1) projektem protokołu z VIII sesji Rady Gminy Chybie; 

2) informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 26 listopada  2024 r.; 

3) sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 listopada 2024 r. do dnia  

26 listopada 2024 r. 

4) raportem z wykonania gminnego programu ochrony środowiska. 

4. Opiniowanie: 

1) projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 

2) projektu uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Chybie do Programu Gmina Przyjazna Seniorom- 

Ogólnopolska Karta Seniora; 

3) projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

4) projektu uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia „KRYSZTAŁOWA ROSICZKA”; 

5) projektu uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy na 2025 rok; 

6) projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033; 

7) projektu uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Chybie na rok 2025. 

5. Przyjęcie planu pracy na 2025 r. przez Komisję Społeczną, Komisję Budżetu oraz Komisję Gospodarki Rady Gminy 

Chybie. 
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6. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z IX połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji 

Gospodarki  oraz Komisji Budżetu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu- został on przez nich przyjęty do wiadomości. 

 

Ad. 3 Zapoznanie się z: 

 1) projektem protokołu z VIII sesji Rady Gminy Chybie 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniej sesji- został on przez nich przyjęty  

do wiadomości. 

 2) informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

26 listopada  2024 r. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

zakwestionowała ostatnio podjętą uchwałę Rady Gminy Chybie nr VIII/48/2024 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu i w związku z tym pojawiła się 

konieczność podjęcia uchwały zmieniającej na najbliższej sesji. 

Informacja została przyjęta do wiadomości. 

  3) sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 listopada  

2024 r.  do dnia 26 listopada 2024 r. 

 Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania- zostało ono przez nich przyjęte do wiadomości. 

 4) raportem z wykonania gminnego programu ochrony środowiska 

 Radni nie wnieśli uwag do raportu- zostało ono przez nich przyjęte do wiadomości. 

Ad. 4 Opiniowanie: 

 1) projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025 

Pełnomocnik wójta Waldemar Saltarius stwierdził, że większość zadań ujętych w Programie jest 

skierowana do dzieci i młodzieży, głównie w zakresie organizacji dla nich wycieczek oraz zajęć 

pozalekcyjnych. Dodał również, że zwiększono dofinansowanie dla organizacji pozarządowych, 

które prowadzą zajęcia w czasie ferii zimowych.  

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  

 2) projektu uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Chybie do Programu Gmina 

Przyjazna Seniorom- Ogólnopolska Karta Seniora 

Wójt gminy Janusz Żydek powiedział, że Program był od dawna planowany i podejrzewa,  

że zostanie dobrze przyjęty. Dodał, że korzystniej było wybrać zakres rozszerzony czyli wydanie 

1000 kart dla seniorów. Powiedział, że program jest czasochłonny. Kierownik Urzędu Stanu 

Cywilnego Daria Wawrzyczek wytłumaczyła na czym program będzie polegał. Powiedziała,  

że karty będę przysługiwać seniorom powyżej 60 roku życia i będą uprawniać do wielu zniżek. 

Dodała, że program będzie 3-letni. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Chybie do Programu Gmina Przyjazna 

Seniorom- Ogólnopolska Karta Seniora 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 3) projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Dróg i Nieruchomości Joanna Włoch poinformowała, 

że po przeprowadzeniu szczegółowej analizy stwierdzono, iż od listopada Gmina dopłaca  

do systemu gospodarowania odpadami. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kowalik 

zapytała, jaka kwota jest potrzebna na pokrycie tych kosztów. Pani Włoch odpowiedziała, że na 

ten moment trudno precyzyjnie oszacować dochody i wydatki, dlatego wysokość ewentualnej 

dopłaty nie jest jeszcze znana. Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Wójcikiewicz zwrócił się  

z pytaniem o źródło finansowania tych strat. Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak wyjaśniła,  

że przewidziana w budżecie kwota powinna być wystarczająca. Starała się wytłumaczyć różnice 

wynikające z planu i wykonania. Wójt gminy dodał, że część brakujących środków zostanie 

pokryta w następnym roku budżetowym. Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek dopytał, czy 

dochody uwzględniają zniżki za kompostowanie oraz ulgi przysługujące posiadaczom Karty Dużej 

Rodziny. Wójt podał przybliżone wartości ulg związanych z kompostowaniem i Kartą Dużej 

Rodziny. Radny Krzysztof Gandzel zapytał, czy powstałe różnice wynikają z większej ilości 

oddawanych odpadów, niż początkowo zakładano. Pani Joanna Włoch potwierdziła ten fakt. 

Mieszkanka gminy Maria Pisarek, zapytała, czy umowa na odbiór odpadów została zawarta  
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na pełne dwa lata. Kierownik referatu przyznała, że na ten moment nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi na to pytanie. Grzegorz Ochodek zwrócił uwagę na zmiany w przepisach dotyczące 

odpadów odzieży i poprosił o sprawdzenie, czy w związku z tym konieczna będzie aktualizacja 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach. Przewodniczący Komisji Społecznej 

Michał Kajstura zapytał, czy ogłoszono już nowy przetarg na odbiór odpadów. Pani Włoch 

odpowiedziała, że dokumentacja została przekazana do Referatu Zamówień Publicznych.  

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Kopiec, Joanna Kowalik 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 4) projektu uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia „KRYSZTAŁOWA ROSICZKA” 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie Grzegorz Ochodek, przedstawił uzasadnienie wniosku  

o przyznanie wyróżnienia Chybskiej Orkiestrze Rozrywkowej.  

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia „KRYSZTAŁOWA ROSICZKA”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  

 5) projektu uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy na 2025 rok 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
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NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 6) projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 

2025-2033 

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak powiedziała, że zostały przeniesione 3 zadania na rok 2025. 

Dodała, że uchwała będzie musiała zostać dostosowana do zmian wprowadzonych w uchwale 

budżetowej na 2025 r. Pan Wiesław Wójcikiewicz zakwestionował, że w uchwale nie zostały ujęte 

wszystkie zadania. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Marek 

Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Joanna Kowalik, Artur Śmieja 

NIEOBECNI (2) 

Brygida Janik, Paweł Kopiec 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 7) projektu uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Chybie na rok 2025 

Podczas omawiania projektu uchwały kilkukrotnie zarządzano przerwę w obradach. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Artur Śmieja przypomniał zasady procedowania budżetu. 

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak powiedziała, że najbardziej skupiła się na tym, by budżet 

się zbilansował. Dodała, że w projekcie uchwały nie zakładano zadań niemożliwych do spełnienia 

i został on sporządzony bardzo racjonalnie. Skarbnik objaśniła jakie źródła dochodów otrzymuje 

gmina. Podała, że dochody łącznie wynoszą ponad 79 256 525,73 zł oraz powiedziała, że dochody 

dzielą się na dochody bieżące: 63 811 756,13 zł i dochody majątkowe: 15 444 769,60 zł. 

Wspomniała o zadaniach, które zostaną przeniesione na 2025 r. oraz omówiła prognozowany 

deficyt. 

 

Wójt Gminy powiedział, że chciałby wprowadzić do budżetu na 2025 r. zadania tj.:  

- 80 tys. zł zarurowanie ostatniego odcinka Zawistnej, 

- 100 tys. zł wykonanie nawierzchni na bocznym odcinku ul. Granicznej,  

- 15 tys. zł wykonanie wiaty śmietnikowej przy SP w Mnichu,  

- 260 tys. zł wykonanie nawierzchni drogi na ul. Wojska Polskiego.  

Wójt powiedział, że deficyt Gminy na realizację tych zadań zwiększyłby się o 405 tys. zł. 

 

Radni przeszli do opiniowania planu wydatków majątkowych na 2025 r.,  

po autopoprawce przedłożonej przez Panią skarbnik w dniu 03.12.2024 r. 
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Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo 

Pani Skarbnik powiedziała, że na zadanie: budowa przyłączy kanalizacyjnych zostanie 

przeznaczona kwota w wys. 550 tys. zł 

 

Dział 600 Transport i łączność 

Pani Szymczak wyjaśniła, że zwiększono o 50 tys. zł kwotę przeznaczoną na wykonanie 

dokumentacji projektowej przebudowy bocznego odcinka ul. Granicznej oraz dodano zadania takie 

jak: budowa ścieżki pieszo- rowerowej na ul. Wyzwolenia, budowa chodnika na ul. Wojska 

Polskiego oraz rurowanie cieku Zawistna.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenia do planu wydatków majątkowych na 2025 r. do działu 60016 zadania: zarurowanie ostatniego odcinka 

Zawistnej na kwotę 80 tys. zł poprzez zwiększenie deficytu gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany zadania w  planie wydatków majątkowych na 2025 r. w dziale 60016: dokumentacja projektowa i wykonanie 

przebudowy bocznego odcinka ul. Granicznej w kwocie 100 tys. zł poprzez zwiększenie deficytu gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do planu wydatków bieżących na 2025 r. do działu 60016 zadania: wykonanie 

nawierzchni drogi na ul. Wojska Polskiego na kwotę 260 tys. zł poprzez zwiększenie deficytu gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 
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Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

Skarbnik Agnieszka Szymczak powiedziała, że w dziale zostało dodane zadanie: budowa instalacji 

fotowoltaicznej na budynku „Sołtysówki”. 

 

Dział 750 Administracja publiczna 

Radny Krzysztof Michalczyk zapytał o projekt Cyberbezpieczny Samorząd. Zastępca Wójta 

wyjaśnił, że jest to projekt unijny polegający na wykonaniu serwerowni w budynku Urzędu 

mieszczącym się przy ul. Bielskiej 40. Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Wójcikiewicz 

zauważył błąd w projekcie uchwały dot. przeprowadzenia remontu mostu w ciągu  

ul. Broniewskiego. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Na wniosek wójta dodano nowe zadanie: wykonanie wiaty śmietnikowej przy SP w Mnichu. Radny 

Krzysztof Gandzel zgłosił, że w przedszkolu w Chybiu przecieka dach i pojawiła się pleśń wobec 

czego należałoby zagospodarować środki na naprawienie tej usterki. Wójt Janusz Żydek wyjaśnił, 

że jak będzie wykonywana termomodernizacja przedszkola to urząd podejmie działania, by 

również wymienić tam poszycie dachowe. Przewodniczący Komisji Społecznej Michał Kajstura 

zawnioskował o możliwość wprowadzenia zadania: wykonanie dokumentacji projektowej remontu 

parkingu przy SP nr 1 w Chybiu na kwotę 50 tys. zł poprzez powiększenie deficytu gminy. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do planu wydatków majątkowych na 2025 r. do działu 80101 zadania: wykonanie 

wiaty śmietnikowej przy Szkole Podstawowej w Mnichu na kwotę 15 tys. zł poprzez zwiększenie deficytu gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, 

Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Gandzel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Krzempek 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

   
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do planu wydatków na 2025 r. do działu 801 zadania: wykonanie remontu placu 

przy SP nr 1 w Chybiu na kwotę 50 tys. zł poprzez zwiększenie deficytu gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 
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Wniosek został przyjęty. 

 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Kierownik Referatu Gospodarczego Tomasz Świszcz wyjaśnił, że zaplanowano wykonanie 

oświetlenia na ul. Bocznej, ul. Norwida, ul. Zawala oraz ul. Teligi za kwotę łącznie 170 tys. zł. 

Radny Krzysztof Michalczyk wraz z Przewodniczącym Rady zauważyli, że realizacja wykonania 

oświetlenia jest bardzo kosztowna i znacznie obciąża budżet sołectwa.  

Pan Grzegorz Ochodek poprosił o dostarczenie do biura rady, wykazu które lampy na terenie 

gminy zostaną wymienione. 

 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wydatki ogółem po przegłosowaniu powyższych wniosków 

wyniosły 81 330 592,94 zł. 

 

Posiedzenie komisji opuścił radny Paweł Kopiec. 

(liczba członków komisji obecnych na posiedzeniu: 11) 

 

Radni przeszli do opiniowania planu wydatków bieżących i majątkowych na 2025 r.,  

po autopoprawce przedłożonej przez Panią skarbnik w dniu 03.12.2024 r. 

 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo 

Przewodniczący Komisji Budżetu Artur Śmieja zapytał, jakie wydatki składają się na koszty 

pozostałe. Kierownik Referatu Gospodarki Tomasz Świszcz wyjaśnił, że chodzi o dopłatę  

do kanalizacji ciśnieniowej.  

Przewodniczący Rady poprosił, by dostarczyć do biura rady wyjaśnienie oznaczeń stosowanych  

w projekcie budżetu (jakie zadania są przypisane do poszczególnych działów i paragrafów). 

Dział 020 Leśnictwo 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 600 Transport i łączność 

Skarbnik Agnieszka Szymczak wyjaśniła, że ulegnie zmianie kwota dotacji dla Powiatu 

Cieszyńskiego z 450 tys. zł na 372 tys. zł. Kierownik Referatu Gospodarczego Tomasz Świszcz 

wyjaśnił, że na wydatki zespołu gospodarczego składają się min. zakup materiałów do remontu 

dróg, zakup piasku i chlorku magnezu na akcję zima, zakup znaków drogowych. Pan Tomasz podał 

również, które drogi są planowane do remontu w 2025 r. (ul. Podleśna, droga w pobliżu 

przedszkola "Bajkowy Dworek", odcinek boczny ul. Zawala, ul. Polna, ul. Dolna, ul. Krucza,  

ul. Kalinowa, ul. Słoneczna). Wiceprzewodniczący Rady wyraził swoje niezadowolenie  

co do przeprowadzonych remontów dróg metodą "na zimno".  

 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 
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Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Wójcikiewcz zapytał dlaczego w dwóch pozycjach widnieje 

zadanie: utrzymanie obiektów gminnych. Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych, 

Planowania Przestrzennego i Administracji Agnieszka Kuczaty wyjaśniła, że jedno dotyczy 

zakupu materiałów, a drugie zakupu usług. Kierownik Referatu Gospodarczego powiedział jakie 

remonty budynków gminnych są przewidziane do realizacji w 2025 r.  

 

Dział 710 Działalność usługowa 

Kierownik Referatu Gospodarczego powiedział, że wydatki związane z domem 

przedpogrzebowym wynikają z kontroli przeprowadzonej przez sanepid.  

 

Dział 750 Administracja publiczna 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zadania o nr 75011 są zadaniami zleconymi przez urząd wojewódzki. 

Kierownik informatyki Krzysztof Krzempek wyjaśnił, że zadanie pn.: "szacowany zakres usług  

w zakresie funkcjonowania Urzędy Gminy" jest związane m.in. z zakupem oprogramowania. 

 

Dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa  

oraz sądownictwa 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 752 Obrona narodowa 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Daria Wawrzyczek omówiła zadanie dot. systemu łączności. 

 

Dział 758 Różne rozliczenia 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Skarbnik powiedziała, że potrzeby finansowe ministerstwo wyliczyło na ponad 9 mln zł. Dodała, 

że same wynagrodzenia nauczycieli wynoszą ponad 13 mln. zł  

 

Dział 851 Ochrona zdrowia 

Pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że w tym dziale ujęte środki pochodzące ze sprzedaży  

tzw. "małpek". 

Dział 852 Pomoc społeczna 

Pani skarbnik powiedziała, że środki ujęte z dziale 852 oraz 855 są wydatkowane na opiekę 

społeczną. 

 

Dział 854  Edukacyjna opieka wychowawcza 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 855 Rodzina 
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Skarbnik Agnieszka Szymczak powiedziała, że to dział dot. zadań zleconych. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Marek Śmieja dopytał o stypendia ujęte w tym dziale. Skarbnik wyjaśniła,  

że chodzi o stypendia socjalne dla potrzebujących.  

 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Pani skarbnik wyjaśniła, że w planie budżetu należało przyjąć jakąś kwotę na odbiór  

i zagospodarowanie odpadów. Radny Artur Śmieja zapytał o kwotę przeznaczoną dla pszczelarzy. 

Pani Joanna Włoch odpowiedziała, że przeznaczono 11 tys. zł zgodnie z fakturą, którą dostarczono 

w ostatnim roku. Pan Artur  Śmieja zawnioskował o zwiększenie tej kwoty do 14 tys. zł 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zwiększenia kwoty w dziale 90095 dot. zakupów w ramach ochrony przyrody do kwoty 14 tys. zł poprzez 

zmniejszenie dotacji dla Powiatu Cieszyńskiego na remont ul. Cieszyńskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan 

Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Brygida Janik, Paweł Kopiec 

Wniosek został przyjęty. 

 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Radni nie mieli pytań do tego działu. 

 

Dział 925  Ogrody botaniczne i zoologiczne oraz naturalne obszary i obiekty chronionej 

przyrody 

Pani Joanna Włoch wspomniała o pielęgnacji drzew stanowiących pomniki przyrody.  

 

Dział 926 Kultura Fizyczna 

Radny Artur Śmieja zapytał, na co mają zostać przeznaczone dotacje celowe. Kierownik Agnieszka 

Kuczaty wyjaśniła, że chodzi o dotacje dla organizacji pozarządowych. Radna Joanna Kowalik 

wyraziła swoje niezadowolenie co do wysokości stypendiów sportowych. Przewodniczący Rady 

zaproponował, by przemyśleć wysokość kwoty stypendium przyznanego za wysokie wyniki  

w nauce. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kowalik, poprosiła o przegłosowanie 

następującego wniosku: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie wprowadzenia zadania: sporządzenie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w Zaborzu 

na ul. Darwina (od ul. Cieszyńskiej do ul. Miarki) na kwotę 50 tys. zł poprzez zmniejszenie kwoty przeznaczonej  

na zimowe utrzymanie dróg oraz zmniejszenie dotacji dla Powiatu Cieszyńskiego na remont ul. Cieszyńskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, 

Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 



IR.0012.1.7.10.2024.AN 

 

12 

 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Gandzel, Krzysztof Krzempek 

NIEOBECNI (2) 

Brygida Janik, Paweł Kopiec 

Wniosek został przyjęty. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały budżetowej na 2025 r. po wprowadzonych 

zmianach: 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Chybie na rok 2025 wraz z przegłosowanymi 

wnioskami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan 

Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Brygida Janik, Paweł Kopiec 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Pani skarbnik podała stan budżetu po wprowadzonych zmianach:  

- dochody (ogółem) 79 256 625,73  

- wydatki (ogółem) 81 300 592,94  

- deficyt -2 044 067,21 

 

Ad. 5 Przyjęcie planu pracy na 2025 r. przez Komisję Społeczną, Komisję Budżetu  

oraz Komisję Gospodarki Rady Gminy Chybie. 

Pan Artur Śmieja kolejno poddał pod głosowanie propozycję planów pracy poszczególnych 

komisji Rady Gminy Chybie na 2025 r. 

PLAN PRACY 

Komisji Budżetu Rady Gminy Chybie 

 

1. Opiniowanie materiałów na poszczególne sesje Rady Gminy Chybie. 

2. Bieżąca analiza wykonania Uchwały Budżetowej na rok 2025. 

3. Analiza wykonania budżetu Gminy Chybie za 2024 rok. 

4. Informacja o realizacji zadań ze środków niewygasających. 

5. Bieżąca analiza realizacji inwestycji gminnych. 

6. Przegląd stanu technicznego dróg oraz plan ich modernizacji. 

7. Bieżąca analiza stanu zadłużenia Gminy Chybie. 

8. Przegląd nieruchomości i zasobów komunalnych, w tym placówek oświatowych. 

9. Opiniowanie projektu podatków i opłat lokalnych na 2026 r. 

10. Opiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2026 – 2033. 

11. Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej na 2026 r. 

12. Informacja o realizacji wniosków komisji. 
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13. Informacja o rozwoju przedsiębiorczości w Gminie Chybie. 

14. Omówienie postępowań przetargowych na zadania zaplanowane w budżecie Gminy na 2025 r.  

15. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2026. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy na 2025 r. przez Komisję Budżetu Rady Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Artur Śmieja, Janusz Waleczek 

Plan pracy Komisji Budżetu na 2025 r. przyjęto. 

 

PLAN PRACY 

Komisji Gospodarki Rady Gminy Chybie 

 

1. Informacja na temat realizacji zadania pn. gospodarka wodno-ściekowa. 

2. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej i obrony cywilnej na terenie Gminy. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie – spotkanie z dzielnicowymi oraz Komendantem 

Komisariatu Policji w Strumieni. 

4. Omówienie oznakowania dróg na terenie Gminy Chybie. 

5. Omówienie akcji zimowego utrzymania dróg. 

6. Opracowanie wniosków do budżetu na 2026 rok. 

7. Opiniowanie projektu stawek podatków i opłat lokalnych oraz projektu Uchwały Budżetowej  

na 2026 rok. 

8. Spotkanie z przedstawicielami Gminnej Spółki Wodnej w Chybiu. 

9. Analiza gospodarki odpadami w kontekście ochrony środowiska i planów długofalowych. 

10. Współdziałanie z innymi komisjami w zakresie prac komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy na 2025 r. przez Komisję Gospodarki Rady Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Krzempek, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Kopiec 

Plan pracy Komisji Gospodarki na 2025 r. przyjęto. 

 

PLAN PRACY 

Komisji Społecznej Rady Gminy Chybie 

 

1. Bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy. 

2. Omówienie ofert zajęć dodatkowych realizowanych w ciągu roku przez placówki oświatowe  

z uwzględnieniem zajęć w czasie ferii i wakacji. 
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3. Zapoznanie się ze stanem technicznym placówek oświatowych i obiektów sportowych- komisja  

w terenie. 

4. Ocena realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

5. Zapoznanie się z arkuszami organizacyjnymi placówek oświatowych. 

6. Ocena realizacji zadań Gminnego Ośrodka Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej. 

7. Ocena stanu obiektów sportowych w gminie. 

8. Ocena realizacji remontów placówek przedszkolnych i szkolnych. 

9. Omówienie wyników egzaminów ośmioklasistów i stanu oświaty w gminie. 

10. Omówienie działalności sportu na terenie gminy. Przedstawienie wyników i osiągnięć sportowych. 

11. Współdziałanie z innymi komisjami Rady Gminy. 

12. Ocena realizacji wniosków komisji. 

13. Opiniowanie projektu budżetu gminy na 2026 rok. 

14. Opracowanie planu pracy na 2026 rok. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy na 2025 r. przez Komisję Społeczną Rady Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Jan Szczypka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Plan pracy Komisji Społecznej na 2025 r. przyjęto. 

 

Ad. 6 Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Kowalik zwróciła się z prośbą, by od stycznia 

posiedzenia odbywały się od godz. 15:30. Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek prosił  

o obecność przewodniczących stałych komisji na posiedzeniu Komisji Regulaminowej, która 

odbędzie się 10 grudnia 2024 r. Skarbnik Gminy poprosiła o możliwość dostarczania projektów 

uchwał w późniejszym terminie, aby nie było konieczności wnoszenia autopoprawek. 

 

 Wobec wyczerpania porządku, obrady zakończono o godzinie 20:10. 

 
Załączniki: 
1. Zawiadomienie o zwołaniu komisji.  

2. Lista obecności członków komisji. 

3. Lista obecności gości.  

4. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji w dniu 26 listopada 2024 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 13 listopada 2024 r. do dnia 26 listopada  

2024 r. 

6. Raport z wykonania gminnego programu ochrony środowiska. 

7. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Chybie do Programu Gmina Przyjazna Seniorom- 

Ogólnopolska Karta Seniora. 
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9. Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyznania wyróżnienia „KRYSZTAŁOWA ROSICZKA”. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy na 2025 rok. 

12. Zarządzenie nr 108/WG/2024 Wójta Gminy Chybie z dnia 15 listopada 2024 r. w sprawie: przyjęcia projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

13. Zarządzenie nr 107/WG/2024 Wójta Gminy Chybie z dnia 15 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały budżetowej Gminy Chybie na rok 2025. 

14. Plan wydatków majątkowych na 2025 rok. 

15. Projekt na 2025 r. zadań inwestycyjnych. 

16. Propozycja planu pracy Komisji Budżetu Rady Gminy Chybie na 2025 rok. 

17. Plan pracy Komisji Budżetu Rady Gminy Chybie na 2025 rok. 

18. Propozycja planu pracy na 2025 rok Komisji Gospodarki Rady Gminy Chybie. 

19. Plan pracy Komisji Gospodarki Rady Gminy Chybie na 2025 rok. 

20. Propozycja planu pracy na 2025 rok Komisji Społecznej Rady Gminy Chybie. 

21. Plan pracy Komisji Społecznej Rady Gminy Chybie na 2025 rok. 

 

 

 

Obradom przewodniczył: 

  

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 


